

香港城市大學
CITY UNIVERSITY OF HONG KONG

修讀香港城市大學科目選課表
Course Selection Form for Taking Course(s) Offered by CityU
(Cross-institutional Course Enrollment Programme)

Semester A
2022-23

香港中文大學學生修讀由香港城市大學數學系開設之指定科目，必須提供以下個人資料作選課及學生紀錄事宜。
Students of CUHK who wish to take specified courses offered by the Department of Mathematics of CityU must provide the personal particulars as required for course registration and student record purpose.

1. 個人資料 Personal Particulars

英文姓名*	出生日期	日	月	年
Name (English):	Date of Birth:	Day/	Mth./	Yr.
中文姓名*	性別			
Name (Chinese):	Sex:			
香港身份證號碼*	國籍			
Hong Kong I.D. Card No.:	Nationality:			
通訊地址				
Correspondence Address:				
電話	流動電話			
Contact Tel. No.:	Mobile Phone:			
電郵地址				
e-mail Address:				

* 學生註冊之姓名必須與身份證相同，請附上身份證副本。

Name should be the same as that shown in your HKID card. Please attach a copy of your HKID card.

2. 於香港中文大學就讀之課程 Study Programme at the Chinese University of Hong Kong

學號	主修	修業年
Student ID:	Major:	Year of Attendance

3. 擬修讀香港城市大學開辦之科目 Course(s) to be taken at CityU

科目編號 Course Code	學分 Credits	科目名稱 Course Title

學生簽署
Signature of Student

日期
Date

香港中文大學主修課程核准
Approval of Major Programme at CUHK

日期
Date

收集個人資料聲明

- 此表格所收集之資料將由香港城市大學教務處作選課及學生紀錄事宜。
- 如需查閱或改正個人資料，請聯絡香港城市大學教務處：電話：3442-2300 電郵：as@cityu.edu.hk
- 學生就讀於香港城市大學期間所申報或被收集之個人資料，均可由香港城市大學其他教學及行政部門持有、轉告及用於審核、聯絡、行政及策劃之用途。

Personal Information Collection Statement:

- The personal data provided on this form will be held by the Academic Regulations and Records Office of CityU for the purposes of processing course registration and record keeping.
- For correction of or access to the personal data, please contact the Academic Regulations and Records Office of CityU at 3442-2300 or email to as@cityu.edu.hk.
- Data collected from or generated by students during their studies at CityU may be held by/transferred to any department/administrative units within CityU as management information to facilitate verifications, communication, operations and planning.